
 

Hola a tothom!!  

Us volíem compartir reflexions i idees que s'han anat parlant a l'AFA en les últimes 

reunions.... 

Però abans, SABEU TOT EL QUE ES GESTIONA des de l'AFA??? 

- Col·laborem amb l'equip directiu en decisions per 

millorar el dia a dia dels alumnes.  Fem reunions 

periòdiques per tal d'anar valorant com va el curs.  

- Ajudem a gestionar els pagaments i quotes. També a 

les comandes dels llibres i material. 

- Gestionem i estem en contacte amb l'empresa de 

menjador. 

- Gestionem i estem en contacte amb l'empresa d'acollida. 

- Gestionem i estem en contacte amb l'empresa 

d'extraescolars.  

- Preparem les festes de l'escola (castanyada, 

primavera,  solidària,  fi de curs...). 

- Gestionem temes administratius de l'AFA (estatuts,  

convenis, signatures,...). 

- Estem en contacte amb ajuntament per a qualsevol 

gestió conjunta.  

I altres activitats que pensem i anem tractant a les reunions o que se'ns plantegen durant el 

curs. 

És per tot això i molt més que necessitem ser el màxim de gent que pensi i treballi pel 

Dofí,  que és en el fons la segona casa dels nostres fills i filles.  Com veieu hi ha moltes 

tasques a fer i quants més siguem millor ho podrem gestionar.  

Tenim unes comissions de les quals us convidem 

enèrgicament a formar part. Hi ha la comissió de 

festes, la de comunicació i la de menjador . Formar-

hi part no vol dir ser els únics responsables, però 

altra vegada si compartim responsabilitats entre 

diverses famílies, millor!!  



 
 

Sabeu que tenim pàgina web? Si aneu a la pàgina de l'escola,  a dalt a la dreta trobareu una 

pestanya per L'AFA!! Allà podreu anar veient informacions a més de trobar les actes de les 

reunions. També tenim Instagram i Facebook!!  

El proper dimarts 16 de novembre farem una reunió de la Junta de l'AFA i 

hi esteu tots convidats/des!! Serà virtual a les 19h, us farem arribar l'enllaç...  

 

Aprofitem per comentar ara aquí (ja ho vam comunicar a la reunió d'Octubre) que els càrrecs 

de presidenta i secretari, així com els de vocals de comunicació i festes,  estan a disposició,  

és a dir que aquest serà l'últim any que els ocupen les persones actuals.  Qualsevol que s'animi 

o estigui pensant en assumir algun d'aquests càrrecs pot parlar directament amb els membres 

de la junta actual,  que estarem molt contents d'explicar la nostra experiència. I encara que 

no formem part de la Junta, seguirem aportant tot el que puguem durant els anys que ens 

queden a l'escola. Creiem que després de 4 o 5 anys és bo i necessari que hi hagi una 

renovació progressiva del membres de la Junta.  

Moltes gràcies per haver llegit fins aquí,  

AFA El Dofí 

 

 

 

 

 

 


